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Öppna våra sammanträden för allmänheten 
 
Covid-19 är en allvarlig sjukdom och alla rekommendationer skall tas på högsta allvar. 
Det börjar dock mer framstå som att detta är en situation som vi även långsiktigt måste 
anpassa oss till och då behöver vi också hitta långsiktiga lösningar. 
 
Nu är det viktigare än någonsin att stadsdelsnämnden finns nåbar och tillgänglig och det 
är möjligt på olika sätt. Flera stadsdelsnämnder har webbsänt sina sammanträden så det 
skulle även Farsta kunna göra.  
 
Istället för fortsatt stängda dörrar skulle nämndens sammanträden framöver kunna göras i 
annan tappning som håller Folkhälsomyndighetens rekommendationer om max antal 
personer samt fysisk distans genom att nästkommande sammanträde hålls i en större 
lokal. 
 
Nämnden har tidigare förlagt somliga sammanträden exempelvis i större skollokaler i 
stadsdelen och det är värt att se över den möjligheten igen. 
 
I dessa tider då många tvingats till viss isolering så vill vi tillgängliggöra nämndens 
sammanträden och uppmuntra Farstas invånare att vara en del av det demokratiska 
samtalet. 
 
Detta är givet att smittan inte har eskalerat och i det fall Folkhälsomyndigheten gett nya 
rekommendationer så följs givetvis dessa. 
 
Förslag till beslut 
 
Att nämnden beslutar att uppdra åt förvaltningen att nästkommande 
stadsdelsnämndssammanträde lokaliseras i större lokal så även nämndens ersättare samt 
allmänhet kan närvara på plats på ett smittsäkert sätt. 
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